



Sun Flower Insurance Brokers Limited
Placing through Sun Flower Insurance Agency Limited
Room 1105-08, Hing Yip Commercial Centre,
282 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel: (852) 2521-1881 Fax: (852) 2521-1919
Web: www.sunflowerVIP.com www.sunflowerMPF.com

2016年10月17日

蘇黎世保險（香港）委任許金桂為行政總裁

Zurich Insurance (Hong Kong)

Zurich Assurance Ltd

(a company incorporated in England and Wales with limited liability)

Zurich Insurance Company Ltd

(a company incorporated in Switzerland)

Zurich International Life Limited

(a company incorporated in the Isle of Man with limited liability)

Zurich Life Insurance Company Ltd

(a company incorporated in Switzerland with limited liability)

25-26/F, One Island East
18 Westlands Road
Island East, Hong Kong

Telephone: +852 2968 2222
Fax: +852 2968 0988

Website: www.zurich.com.hk

Zurich International Life Limited provides life assurance, investment and protection products and is authorised by the Isle of Man Financial Services Authority.

Registered in the Isle of Man
number 20126C.

Registered office: 43 – 51 Athol Street, Douglas,
Isle of Man, IM99 1EF,
British Isles

敬啟者：

蘇黎世保險（香港）（「蘇黎世」）由2016年9月15日起委任許金桂出任行政總裁，人事任命已於日前獲監管機構核准。

許金桂自2012年6月起擔任蘇黎世香港一般保險業務行政總裁。許金桂的新職責為統領香港的一般保險及人壽保險業務，並會向蘇黎世亞太區行政總裁Jack Howell匯報。

許金桂擁有超過26年的一般保險經驗，他將繼續帶領蘇黎世成為香港其中一家領先的保險公司。在其領導下，蘇黎世正建立更精簡、更以客為本的架構，讓蘇黎世得以在香港這個重要的市場，持續建立長遠成功的平台。

透過是次新領導層的任命，蘇黎世將會揉合人壽保險與一般保險業務的專長及資源，讓公司更有能力及有效為個人、中小企及企業客戶提供貼心的風險保障方案。蘇黎世有足夠的實力，在現有強大的基礎上拓展業務的同時，繼續向客戶提供卓越的服務。集團擁有超卓的品牌及穩健的財務實力，是香港各界的一個優秀夥伴。

感謝 閣下一直對蘇黎世的支持，我們期待繼續與您攜手為蘇黎世攀登新的高峰！

如 閣下對業務相關事宜有任何查詢或對新架構有任何疑問，歡迎聯絡您的蘇黎世業務代表。我們將樂意為 閣下效勞。

此致
蘇黎世保險（香港）



Sun Flower Insurance Brokers Limited
Placing through Sun Flower Insurance Agency Limited
Room 1105-08, Hing Yip Commercial Centre,
282 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel: (852) 2521-1881 Fax: (852) 2521-1919
Web: www.sunflowerVIP.com www.sunflowerMPF.com

October 17, 2016

Zurich Insurance (Hong Kong) Appoints Eric Hui as CEO

Dear Sir and Madam,

Zurich Insurance (Hong Kong) (“Zurich”) has announced the appointment of Eric Hui as Chief Executive Officer with effect from September 15, 2016, with approval from respective regulatory bodies.

Eric has been Chief Executive Officer of Zurich’s General Insurance business in Hong Kong since June 2012. In his new role, he oversees the general insurance and life insurance businesses in Hong Kong and reports to Jack Howell, Chief Executive Officer, Asia Pacific.

Eric has more than 26 years of extensive experience in the general insurance industry, and he will continue spearheading Zurich to be one of the leading insurance companies in Hong Kong. Under Eric’s leadership, the business is moving to a simpler, more customer-oriented structure which will create the platform for long-term success in the important Hong Kong market.

With this new appointment, Zurich combines the expertise and resources in both Life and General Insurance businesses — becoming even stronger and more effective in the design and execution of risk protection solutions for our individual, SME and corporate customers. Zurich is now well-positioned to expand on its strong foundation, while continuing to provide customers with outstanding services. Zurich is a good partner in the community with an excellent brand and a strong financial position.

Thank you for your continuous support, we look forward to taking Zurich to new heights for the remainder of 2016 and beyond!

Should there be any enquiries concerning our business or new organization structure, please do not hesitate to contact your Zurich business representative. We would be most pleased to be of assistance.

Sincerely,
Zurich Insurance (Hong Kong)